
MARTA KIŠ:  

- Dobro jutro svima! Pozdravljam predsjednika Skupštine, gradonačelnika, 

dogradonačelnicu i dogradonačelnika,  

imam jedno pitanje koje pitaju skejteri Zagreba. Naime svi znamo kako je u SC-u nestao 

Skate pul, kako je nestala srednja kuća koja je bila u tom trenutku jedino skejtersko okupljalište  

i neko vrijeme zapravo skejteri nisu imali uopće gdje skejtati. I nakon što je propao Skate park 

na Španskom radi neodržavanja kao i što je morala biti prethodna nabava poništena jer 

predviđeni skate park nije uopće zadovoljavao potrebe korisnika i u situaciji kada radi obnove 

skejteri više ne mogu koristiti prostor ispred Mimare, znamo da i u MSU imaju problema 

zanima me… Da, prostor na Jarunu je više namijenjen rolerima i romobilima i kao što znamo 

želimo da tamo mogu i šetači mirno šetati.  

I pitanje je zapravo kada će Zagreb konačno dobiti pravi betonski skate park? Znamo i 

da se nešto priprema, da je javna nabava pri kraju pa me zapravo zanima točno u kojem dijelu 

je taj proces i kada ćemo moći skejtat?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba, Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovor će u moje ime dati dogradonačelnik Korlaet.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite zamjeniče gradonačelnika Korlaet.  

 

LUKA KORLAET:  

- Hvala.  

Evo otvaramo s pitanjem koje se tiče malih ali važnih stvari ja bih rekao, dakle izgradnja 

skate parka na području Mjesnog odbora Špansko jug točnije.  

Ja ću dat malu kronologiju događanja vezano uz ovaj projekt. Dakle VGČ Stenjevec 

osiguralo je financijska sredstva u Planu komunalnih aktivnosti za 2023. za izgradnju tog skate 

parka, radi se o lokaciji u ulici Miroslava Milića, u iznosu od 136 tisuća eura s PDV-om i na 

temelju tog projekta, na temelju projekta izrađenog u 2022. od strane projektanta Trasa Adria 

pristupilo se javnoj nabavi.  

Temeljem tako osiguranih sredstava Gradski ured za mjesnu samoupravu uputio je Gradskom 

uredu za financije zahtjev za pokretanje postupka male vrijednosti i to 11.4.. Proveden je 

postupak male vrijednosti i ponude su otvorene 10.5. putem sustava elektroničkog oglasnika. 

Te su ponude dostavljene na kontrolu 12.5. ove godine Gradskom uredu za mjesnu samoupravu. 

Zatim je izvješće o provedenoj kontroli ponuda izrađeno 15.5. od strane ovog istog Ureda i 

upućeno Uredu za financije na daljnje postupanje. 22.5., dakle jučer Gradski ured za financije 

zatražio je od ponuditelja upotpunjavanje ponude obzirom da je dostavljena ponuda bila na 

slovenskom jeziku, dakle traži se prijevod na hrvatski itd. Zatraženo je produljenje roka 

valjanosti ponude sukladno točki 6.7. dokumentacije o nabavi itd. Rok za dostavu je 27.5., dakle 

za koji dan. Pet dana od dostave zahtjeva.  

Sukladno gore navedenom daljnje radnje će poduzeti Ured za financije i javnu nabavu.  

Evo dakle projekt je, projekt imamo, treba sad dobit izvođača i ići ćemo u izvođenje 

čim prije.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

To je to.  

  


